
 

   
 

Raadsvragen – Mag Daan zonder kleerscheuren oversteken naar Antonius?   

Raadsvergadering 26 januari 2023 

De oversteekplaats op de Polanerbaan wordt door gebruikers als onveilig ervaren! Via de e-mail en in een 
artikel in het Kontakt vrezen gebruikers dat het een kwestie van wachten is tot het een keer echt misgaat. 
De gebruikers hebben op verschillende manieren hun zorgen geuit richting de gemeente. Het contact met 
de gemeente ervaren de gebruikers als destructief. Oplossingen die worden aangedragen worden 
afgedaan met een verwijzing naar de noodzaak voor de doorstroming van het verkeer.  

In 2020 heeft er een ernstig ongeval plaatsgevonden op de Polanerbaan. Vanuit de gemeente is er toen 
geacteerd met wat maatregelen die voor gebruikers van het zebrapad weinig tot geen verandering 
hebben teweeggebracht. Zij ervaren de oversteekplaats nog steeds als onveilig.  

Gelet op bovenstaande hebben wij de volgende vragen:  

1. Heeft het college contact gehad met de gebruikers die hun zorgen hebben geuit en is er met hen 
gezocht naar oplossingen voor de kwestie?  

2. Is het college het met ons eens dat verkeersveiligheid en de onvrede over de oversteekplaats op 
de Polanerbaan als prioriteit moet worden opgepakt?  

3. Op welke wijze is er gemeten of de eerder ingezette maatregelen, door het college, effectief zijn?  
4. Is het college bereid zich in te spannen om de oversteekplaats tussen het Daan Theeuwes 

Centrum en het St. Antonius Ziekenhuis op korte termijn veiliger te maken door het zebrapad van 
bovenaf gelijkmatig uit te lichten en eventuele aanvullende maatregelen in te zetten om de 
oversteekplaats veiliger te maken*? 

*Dit geldt ook voor de oversteekplaats nabij MBO Rijnland/Kruising Polanerbaan-Middellandbaan 

Met een veilige groet,  
 
Malik Arbaj, Woerden&Democratie 
 

https://www.woerdensecourant.nl/nieuws/algemeen/333906/klachten-over-onveilige-oversteek-polanerbaan-revalidanten-drag

